

Title (en)

MICROWAVE TREATMENT APPARATUS.

Title (de)

MIKROWELLENBEHANDLUNGSVORRICHTUNG.

Title (fr)

APPAREIL DE TRAITEMENT AUX MICRO-ONDES.

Publication

**EP 0606427 A1 19940720 (EN)**

Application

**EP 93914910 A 19930709**

Priority

- GB 9215042 A 19920715
- GB 9301439 W 19930709

Abstract (en)

[origin: WO9402204A1] Apparatus for microwave thermal treatment comprising a probe, a microwave antenna support structure for locating the antenna within the probe near a distal end thereof, the support structure comprising means engaging the probe at a proximal end thereof and adjustment means for effecting controlled relative movement between the engaging means and the support structure whereby to adjust the longitudinal position of the antenna relative to the probe. The support structure further comprises a duct which together with the interior of a disposable catheter forming the probe provides a means of circulating coolant through the catheter externally of the structure.

Abstract (fr)

Appareil de traitement thermique aux micro-ondes comportant une sonde, une structure support de l'antenne micro-ondes permettant de placer ladite antenne à l'intérieur de la sonde, près de son extrémité distale. La structure support comprend des moyens de mise en contact avec la sonde à son extrémité proximale, ainsi que des moyens de réglage pour effectuer un mouvement relatif contrôlé entre les moyens de mise en contact et la structure support, permettant ainsi de régler la position longitudinale de l'antenne par rapport à la sonde. La structure support comprend également une gaine qui, avec l'intérieur d'un cathéter jetable formant la sonde, permet de faire circuler du liquide de refroidissement à travers le cathéter à l'extérieur de ladite structure.

IPC 1-7

**A61N 5/02**

IPC 8 full level

**A61B 18/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61B 18/18** (2013.01); **A61B 18/1815** (2013.01); **A61B 2018/1861** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9402204A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 9402204 A1 19940203**; AU 4511493 A 19940214; EP 0606427 A1 19940720; GB 9215042 D0 19920826

DOCDB simple family (application)

**GB 9301439 W 19930709**; AU 4511493 A 19930709; EP 93914910 A 19930709; GB 9215042 A 19920715